
 

 

 

 

 

 

 

 
      Aan: fracties politieke partijen Zevenaar 
 
 
Zevenaar, 29 oktober 2019 
 
 
Onderwerp: Volksuniversiteit 
Kenmerk: bf/2019.021 
 
Geachte raadsleden, 
 
Naar aanleiding van de bezuinigingsmaatregelen heb ik u vorige week  deelgenoot gemaakt 
van de effecten als de Volksuniversiteit zou worden wegbezuinigd. Dit nog naast de 
frictiekosten die wij mogelijk moeten maken bij afvloeiing van personeel.  
 
Tevens heb ik geprobeerd duidelijk te maken dat als de bezuiniging in gaat vanaf 2022 dit 
betekent dat het geen zin heeft de Volksuniversiteit mee te verhuizen naar HAL12. De 
consequenties zijn dat er onbenutte ruimtes zijn, minder publieksstroom en dat de 
inkomsten uit de te ontvangen huur voor HAL12 kleiner zijn. Kortom, dit is niet wenselijk.  
 
Om ons tijd te gunnen, enerzijds in de hoop dat deze bezuiniging van tafel kan en anderzijds 
om te bekijken hoe we wel iets van volwasseneducatie in stand kunnen houden is mijn 
voorstel om de bezuiniging in te laten gaan in 2023 en in drie jaar af te bouwen, maar 
nogmaals liever niet. Er is namelijk wel degelijk behoefte aan een plek waar volwassenen 
georganiseerd informeel kunnen leren.  
 
Maar door de mogelijke bezuiniging iets verder naar achteren te schuiven is het mogelijk de 
Volksuniversiteit wel mee te laten verhuizen naar HAL12. De speciaal gecreëerde ruimtes 
worden dan wel benut en het zal aantonen dat deze cursussen een zodanige traffic tot stand 
brengt in HAL12 dat het de reuring aanjaagt. Tevens geeft dit ons tijd om mogelijk naar 
andere vormen te zoeken om een cursus aanbod voor volwassenen in stand te houden. 
Hierover denken we graag mee.  
 
Kortom, het zou niet verstandig zijn om de Volksuniversiteit weg te bezuinigen, niet 
vanwege de behoefte en niet vanwege de kansen in HAL12. Bovendien wil ik u ook graag 
meegeven dat we de afgelopen twee jaar keihard hebben gewerkt aan een kleiner maar 
vernieuwd aanbod, aan het imago en aan kostenreductie. Hiermee zit juist dit onderdeel 
weer in de lift. Op deze wijze zijn we midden in de opbouwfase alweer het fundament aan 
het afbreken, en dat lijkt me geen goed signaal.  
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
Als u nog vragen of opmerkingen heeft dan verneem ik dat uiteraard graag. 
 
 
Met hartelijke groet, 
 
 
 
 
Bert Frölich 
Directeur-bestuurder 
 
 


